
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edinja Comisiei Juridice 9i de Disciplini din data

de 27aprilie 2023, ora 8.30

§edinta s-a desfa§urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platforrnei online de videoconferin+a WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
24.04.2023 a domnului pre9edinte Rigu Andrei Daniel.

1.

2.

3.

4.

5.
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8.

9.

PRE§EDINTE – RIGU ANDREI DANIEL – prezent

SECRETAR – BADIU ANDREI – prezent

BUJDUVEANU STELIAN – prezent

r

PETRE STEFANIA – absent

BADULESCU AURELIAN – absent

CIRCA HONORIUS EDWARD ADRIAN – prezent

PODAR MARIAN VASILE – prezent

a

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Buna ziua. Suntem la 9edinta comisiei juridice de azi 27.04.2023.

Suntem prezen Ii, 9ase membri din noua, avem cvorum. in §edintele
anterioare am discutat o parte din proiecte, am transmis numerele de
ordinea de zi ale acestora pe email sper ca le-aji primit a9a ca propunerea
mea ar fi sa discutam doar proiectele care nu au avize si in acest sens am
scos nurnerele acestor proiecte 9i o sa vi le citesc dupa care o sa se
regaseasca 9i Tn textul votului pe care vi-I propun pentru ordinea de zi
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astfel va propun ca pe ordinea de zi sa discutam proiectele 1, 6, 7, 8, 9,
15, 17, 18, 19, 23, 27, 28, 29, 30, 31, 39, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 51, 52,
53, si 54

Ordinea de zi:

1. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Municipiului
Bucure9ti pe anut 2023

6. Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr.
421/31.07.2019 privind declan9area procedurii de expropriere pentru
unele spatii aflate Tn proprietate privata din imobilul-monument istoric,
’Fncadrat Tn clasa I de risc seismic, situat la adresa Baia de Fier nr. 6,
sector 3, in vederea efectuarii lucrarilor de conservare §i protejare de
interes public local

7. Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr.
283/30.05.2019 privind declan9area procedurii de expropriere pentru
unele spatii aflate Tn proprietate privata din imobilul-monument istoric,
Tncadrat Tn clasa I de risc seismic, situat la adresa str. Boteanu nr. 3A-3B,
sector 1, in vederea efectuarii lucrarilor de conservare 9i protejare de
interes public local

8. Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr.
81/26.02.2019 privind declan9area procedurilor de expropriere pentru
unele spa Iii aflate Tn proprietate privata din imobilul-monument istoric,
’Fncadrat Tn clasa I de risc seismic, situat la adresa str. Franceza nr. 9,
sector 3, in vederea efectuarii lucrarilor de conservare §i protejare de
interes public local

9. Proiect de hotarare privind stabilirea nivelurilor impozitelor gi
taxelor locale in municipiul Bucure9ti, incepand cu anul 2024

15. Proiect de hotarare privind mandatarea reprezentantilor
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti desemnati Tn Adunarea
Generala a Acjionarilor societalii pe acjiuni Compania Municipala Cimitire
Bucure9ti S. A. sa aprobe vanzarea terenului intravilan, Tn suprafata de
91.397 mp, proprietate a societatii, situat Tn sat Giina, comuna Glina,
judetul llfov

17. Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul public al
Municipiului Bucure9ti in domeniul privat al Municipiului Bucure9ti a
imobilului situat Tn Str. Peris, nr. 27, Sector 2, Bucuresti, identificat cu
numar cadastral 220407-C4 pentru casarea, demolare Pi valorificare Tn
vederea realizarii ulterioare, de catre Sectorul 2 al Municipiului Bucure§ti,
a constructiei unui imobil cu destinatia de unitate de Tnvatamant pre9colar

18. Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul public al
Municiptului Bucure9ti Tn domeniul privat al Municipiului Bucure9ti a
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imobilului situat Tn str. Sportului, nr. 21, Sector 2, Bucure§ti, identificat cu
numar cadastral 220429-C3, pentru casare, demolare §i valorificare Tn

vederea realizarii ulterioare, de catre Sectorul 2 al Municipiului Bucure§ti,
a construcjiei unui irnobil cu destinatia de unitate de Tnvalamant pre9colar

19. Protect de hotarare privind trecerea din domeniul public al
Municipiului Bucure9ti Tn domeniul privat al Municipiului Bucure9ti a
imobilului situat Tn str. Stiucii, nr. 54, Sector 2, Bucuresti, identificat cu
numar cadastral 224625-CI, pentru casare, demolare si valorificarea Tn

vederea realizarii ulterioare, de catre Sectorul 2 al Municipiului Bucure§ti,
a construcjiei unui imobil cu destinatia de unitate de Tnvalamant pre9colar

23. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri Pi
cheltuieli pe anul 2023 al Companiei Municipale Parking Bucure9ti S. A.

27. Proiect de hotarare privind transmiterea imobilului situat Tn bd
Ion C. Bratianu nr. 10, sector 3 din administrarea Muzeului Municipiului
Bucure9ti Tn administrarea Administra{iei Municipale pentru Consolidarea
cladirilor cu Risc Seismic, pe perioada de prestare a sewiciilor de
expertizarea tehnica, proiectare §i executare a lucrarilor de interventie-
consolidare la imobil

28. Proiect de hotarare privind acordarea de mandat special
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara pentru Transport Public
Bucure9ti – llfov Tn vederea modificarii contractelor de delegare a gestiunii
serviciului de transport public local de calatori Tncheiate cu operatorii
regionali Societatea de Transport Bucure9ti STB S.A., Serviciul de
Transport Voluntari S. A., Ecotrans STCM S.R.L., S.C. Regio Serv
Transport S. R. L.

29. Proiect de hotarare privind aprobarea cotizatiei anuale a
Municipiului Bucure§ti la finantarea Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitara pentru transport public Bucure9ti – llfov

30. Proiect de hotarare privind aprobarea Studiului de Oportunitate
privind preluarea, in coordonarea TPBI, a activitatii de comercializare si
control titturi de calatorie 9i inijierea demersurilor de preluare a unor
activitati din gestiunea Societatii de Transport Bucure9ti S. A.

31. Proiect de hotarare privind transmiterea Tn administrarea
Consiliului Local al Sectorului 6, prin Administratia Domeniului Public si
Dezvoltare Urbana Sector 6, a imobilului situat in Calea Giulesti nr. 633.
sector 6, identificat cu nr. cadastral 229518, in vederea realizarii unui loc
de joaca pentru copii 9i a unei zone cu dotari sportive 9i de agrement

39. Proiect de hotarare pentru modificarea 9i completarea Hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 246/2021 privind trecerea
din domeniul privat al municipiului Bucure9ti Tn domeniul public al
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Municipiului Bucure9ti 91 transmiterea din administrare Consiliului General
al Municipiului Bucure9ti prin Administratia Fondului Imobiliar Tn
administrarea Consiliului Local Sector 6 a imobilului situat Tn Bulevardul
Timi§oara nr 108. B, sector 6

41. Proiect de hotarare privind aprobarea cotizatiei Municipiului
Bucuresti la finantarea Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara
Termoenergetica Bucure9ti – llfov pentru anul 2023 9i de Tmputernicire a
Prirnarului General al municipiului Bucure9ti de a supune spre aprobare
valoarea cotizatiei, in cadrul Adunarii Generale a Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitara Termoenergetica Bucure9ti – llfov

42. Proiect de hotarare privind Tmputernicirea expresa a Consiliului
Local al Sectorului 4, de a hotarT, in conditiile legii, cu privire la asocierea
Sectorului 4 al Municipiului Bucure9ti cu Ministerul Transporturilor §i
Infrastructurii, Societatea de Transport cu Metroul Bucure§ti
"METROREX" S. A., Consiliul Judetean llfov, Compania Najionala de cai
Ferate "CFR" – S. A. 9i Sectorul 5 al Municipiului Bucure9ti, in vederea
realizarii Tn comun a proiectului de utilitate publica privind extinderea
Magistralei M4 de metrou: Tronsonul Gara de Nord – Gara Progresul

43. Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a Consiliului
Local al Sectorului 5, de a hotarT, in conditiile legii, cu privire la asocierea
Sectorului 5 al Municipiului Bucure9ti cu Ministerul Transporturilor Pi
Infrastructurii, Societatea de Transport cu Metroul Bucure§ti
’'METFqOREX" S. A., Consiliul Judejean llfov, Compania Najionala de cai
Ferate "CFR" – S. A. 9i Sectorul 4 al Municipiului Bucure9ti, in vederea
realizarii Tn comun a proiectului de utilitate publica privind extinderea
Magistralei M4 de metrou: Tronsonul Gara de Nord – Gara Progresul

44. Proiect de hotarare privind aprobarea acordului de parteneriat
pentru Platforrna de mediu Bucure9ti

45. Proiect de hotarare privind aprobarea acordului de parteneriat
pentru derularea proiectului de con9tientizare „4Ft - reducere, reparare,
reutilizare, responsabilitate”, in cadrul „Programului vizand educa+ia 9i
con9tientizarea publicului privind protec{ia mediului”

46. Proiect de hotarare privind aprobarea acordului de parteneriat
pentru derularea Proiectului de con9tientizare „Accepta provocarea”, in
cadrul „Programului vizand educatia 9i con9tientizarea publicului privind
protec{ia mediului”

51. Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului tarifelor
practicate de catre Teatrul Mic, institutie publica de cultura de interes local
al Municipiului Bucure9ti
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52. Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului tarifelor
practicate de catre Teatrul Municipal ”Lucia Sturdza Bulandra”, institu+ie
publica de cultura de interes local al Municipiului Bucure9ti

53. Proiect de hotarare privind transmiterea de catre Municipiul
Bucure9ti a documentajiei tehnico – econornice pentru 17 blocuri din
sector 6, preluata prin Hotararea Consiliului General al Municipiului
Bucuresti nr. 323/14.06.2018

54. Proiect de hotarare privind Tmputernicirea expresa a Consiliului
Local al Sectorului 4 de a hotarT, in conditiile legii, cu privire la asocierea
dintre Sectorul 4 al Municipiului Bucure9ti, Institutul de Pneumoftiziologie
”Marius Nasta” din Bucure9ti, Universitatea de Medicina 9i Farrnacie
”Carol Davila” din Bucure9ti 9i Ministerul sanatatii, in vederea edificarii
unui spital Tn Calea §erban vodd nr. 189, sector 4, obiectiv intitulat
“Centru de diagnostic, tratament 9i cercetare a tuberculozei Zerlendi

Cu 6 voturi pentru, 0 abtineri §i 0 voturi Tmpotriva ordinea de zi a
fost aprobata.

Punctul 1 - Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului
Municipiului Bucure9ti pe anul 2023

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate la pagina
70 semnat de Directia Generala Economica. Daca aveti interventii sau
observatii pe marginea proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 1 abtinere §i 1 vot Tmpotriva proiectul are aviz
favorabil .

Punctul 6 - Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 421/31.07.2019 privind declan9area procedurii de
expropriere pentru unele spajii aflate in proprietate privata din
imobilul-monument istoric, incadrat Tn clasa I de risc seismic, situat
la adresa Baia de Fier nr. 6, sector 3, in vederea efectuarii lucririlor
de conservare 9i protejare de interes public local

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urrneaza raportul de specialitate semnat de
Directia Patrimoniu, AMCCRS si Directia de Investitii. Daca aveti
interven+ii sau observatii pe marginea proiectului? Daca nu supun la vot
proiectu I .
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Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabil .

Punctul 7 - Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 283/30.05.2019 privind declan9area procedurii de
expropriere pentru unele spajii aflate Tn proprietate privata din
imobilul-monument istoric, incadrat in clasa I de risc seismic, situat
la adresa str. Boteanu nr. 3A-3B, sector 1, in vederea efectuarii
lucrarilor de conseware 9i protejare de interes public local

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Directia Patrimoniu, AMCCRS si Directia de Investitii. Daca aveti
interventii sau observa+ii pe marginea proiectului?

Domnul consilier Badiu Andrei
Mbe mi se pare incredibil cum ne jucam noi de-a exproprierea cred

ca o pozijie similara a mai avut tot a9a Ia un alt proiect, sigur votez acurn
pe legal}tatea introducerti pe ordinea de zi, respectiv are documentele
necesare dar inca ma gandesc cum voi vota Tn plen pentru ca pe
oportunitate 91 cred ca nu e ok avand Tn vedere ca not afectam totu9i
dreptul de proprietate nu mai poate dispune cata vreme noi avem o
hotarare de expropriere, nu mai poate dispune nu mai poate valorifica
imobilul de exemplu prin vanzare. va muljumesc.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Am constatat domnule Badiu ca aceste imobile sunt Tncadrate Tn

clasa 1 de risc seismic, exproprierea se face pentru a se consolida
acestea pentru a fi incluse Tntr- unul din programele care consolideaza
cladirile Tn Bucure9ti tocmai pentru a putea fi folosite ulterior.

Domnul consilier Badiu Andrei
Nu au legatura cele doua subiecte, dar multumesc nu are nicio

legatura pentru omul poate sa vanda un imobil chiar daca e Tncadrat Tn
clasa 1 cu menjiunea ca e obligat sa faca aceasta precizare Tn contractul
de vanzare cumparare, noi ca sa consolidam o cladire trebuia sa
expropriem pai ce facem? Nu spun ca nu a fost buna decizia la momentul
ala in care a fost luata dar cu toate astea sa dai o decizie de expropriere
nu mai discutam ca nu se Tntampla nimic Tn urma ei, ar fi trebuit pana
acurna sa fie expropriaji deja oamenii, nu mai discutam ca nu se Tntampla
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dar dupa aia o revocam peste ni9te ani, zapacim oamenii. Acesta este
punctul meu de vedere raportat la acest aspect.

Domnul consilier Riglu Andrei Daniel
Aveti parjial dreptate. Sunt de acord cu faptul ca aceste exproprieri

trebuiau facute demult motivul pentru care se abroga este pentru ca nu s-
a consemnat surna datorata cu ttttul de despagubire pentru fiecare
proprietar adica inca din 2019 ar fi trebuit sa se Tntample acest lucru 9i nu
s-a Tntamplat, astfel ca practic nu-9i produce efectele hotararea pe care o
abrogam Tn momentul de fa g, probabil ca o sa urmeze o noua hotarare
urrnata de punerea la dispozi jie a sumelor ca sa fie o expropriere fictiva.

Daca numai sunt alte interven+ii, supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabil .

Punctul 8 - Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 81/26.02.2019 privind declan9area procedurilor de
expropriere pentru unele spajii aflate Tn proprietate privati din
imobilul-monument istoric, incadrat in clasa I de risc seismic, situat
la adresa str. Franceza nr. 9, sector 3, in vederea efectuirii lucririlor
de conseware 9i protejare de interes public local

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Directia Patrimoniu, AMCCRS si Directia de Investitii. Daca aveti
intervenjii sau observa{ii pe marginea proiectului? Daca nu sunt, supun
la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri Pi 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabi I .

Punctul 9 - Proiect de hotarare privind stabilirea nivelurilor
impozitelor 9i taxelor locale in municipiul Bucure9ti, Tncepand cu
anul 2024

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General, la pagina 29, dupa care urmeaza raportul de specialitate
semnat de Direc+ia Venituri. Daca aveji intervenjii sau observa+ii pe
marginea proiectului? Daca nu sunt, supun la vot proiectul.
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Cu 4 voturi pentru, 1 abjinere 9i 1 vot Tmpotriva proiectul are aviz
favorabil.

Punctul 15 - Proiect de hotirare privind mandatarea
reprezentanjilor Consiliului General al Municipiului Bucure9ti
desemnaji in Adunarea Generali a Acjionarilor societalii pe acjiuni
Compania Municipala Cimitire Bucure9ti S.A. sa aprobe vanzarea
terenului intravilan, in suprafala de 91.397 mp, proprietate a
societalii, situat Tn sat Glina, comuna Glina, jude}ul llfov

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre inijiatorul
Primarul General 9i raport de specialitate semnat de Directia Guvernanta
Corporativa .

Interven+ii pe marginea proiectului de hotarare?
Domnul consilier Badiu Andrei
Am vazut proiectul dar m-am interesat 9i eu, pat acolo am demarat

o procedura de lichidare, in+eleg ieri aflu, va spun sincer am aflat ca
aceasta procedura de ridicare s-a facut o opozijie din partea ANAF-ului,
tot am vazut 9i continutul opozijie total Tntemeiata, spunea ANAF-ul ca in
cazul Tn care intra in lichidarea aceasta companie nu 9i-ar putea recupera
o crean@ certa, lichida 91 exigibila de undeva la aproximativ 2 rnilioane lei.
Pe langa ca aceasta contesta{ie era total neTntemeiata 9i cu succes ar fi
ca9tigat Tn instan A in condijiile Tn care avem active net superioare acestui
pasiv 9i pana la urma cam principalii datornici, principalii creditori erau
ANAF ul 9i eventual de DITL-urile, reprezentanjii no9tri au dat o hotarare
prin care au revocat decizia noastra de lichidare a companiei, mi se pare
hilar cata vreme cu cvorumul 9i prin Consiliul General s-a stabilit ca
aceasta companie trebuie lichidata reprezentajii no9tri sa dea o hotarare
de revocare, nici nu injeleg. Deci nu pot sa va spun despre ce e vorba,
acum sa fim in situatia Tn care noi Consiliul 9tim ca suntem procedura de
lichidare cu aceasta companie 9i acum aflu ca se poate vinde, se dore9te
vanzarea unui bun consider ca nu 9tiu este cel putin ciudat. Eu personal
9tiu foarte clar cand voi vota la acest proiect de hotarare 9i de abia a9tept
sa vina cineva de la Guvernanla Corporativa sa ne explice 9i noua cum
de s-au Tntamplat lucrurile astea.

Domnul consilier Rigu Andrei Daniel
intai o sa va explic eu pentru ca reprezint Service Ciclop Tn Adunarea

Generala a acestei companii inca de la Tnceputul modificarii la Tnceputul
mandatului acesta 9i pot sa va expltc ce s-a Tntamplat 9i cum s-a ajuns la
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situatia de fata. In primul rand nu ne aflam Tntr-o procedura de lichidare §i
dizolvare prevazuta de lege exista, doar hotararea Consiliului General in
acest sens dar mai mult decat atat nu s-a initiat o procedura la Registrul
Comerjului, motiv pentru care s-a Tntamplat acest lucru este pentru ca
hotararea data de Adunarea Generala de dizolvare si lichidare ca urmare
a hotararii Consiliului General a fost revocata Tn 2021 nu la mult timp dupa
ce a fost data hotararea de intrare Tn dizolvare si lichidare datorita unor
ne’in{elegeri cu lichidatorul vizavi de oferta pe care a depus-o initial 9i cea
pe care a solicitat-o in cele din urma ca sa efectueze aceasta lichidare.
Ulterior nu s-a mai luat o decizie Tn AGA de lichidare 9i dizolvare pentru
ca s-au Tncercat mai multe solu+ii pentru a se rezolva, pentru a se achita
aceasta datorie de la ANAF datorie pentru care ANAF-ul a instituit un gaj
asupra cladirii aflata Tn proprietatea companiei. Compania are ca
proprietati imobile, o cladire monument istoric pe Bulevardul Regina
Elisabeta 9i doua terenuri aflate Tn localitatea Glina respectiv Mogo9oaia
9i pentru ca s-au promis mai multe solu Iii din partea executivului marirea
capitalului social, achizijionarea terenului de catre alta companie
municipala diverse solujii dar nu s-au Tntamplat, am ajuns 9i la varianta Tn
care sa putem sa scoatem pe piala la vanzare, ca anun{ de vanzare unul
din terenurile sau ambele terenuri ale companiei 9i pentru unul dintre
acestea dupa mai rnutte lunt s-a primit o oferta care se afla deasupra valorii
din grila notarilor care se ia in considerare de obicei 9i pentru care
bineTnjeles exista un raport de evaluare. Tinand cont ca, compania nu are
venituri pentru ca asta a fost ideea de la bun Tnceput nu sa crestem
veniturile ci sa scadem cat mai multi activitatea pana la Tnchiderea ei
pentru ca nu are venituri care sa-i permita sa plateasca acea datorie de la
ANAF care este esalonat Tn momentul de fata se considera ca solutia cea
mai buna Tn momentul de fata este aceasta vanzare a terenului pentru a
se plati aceasta datorie 9i dupa aceea sa se poata face o dizolvare 9i
lichidare a societa+ii cat mai curat, in eventualitatea Tn care nu se va putea
face acest lucru sau vanzatorul T9i pierde interesul datorita faptului ca
dureaza prea mult procedura o sa se ajunga la dizolvarea si lichidarea
companiei in situatia Tn care se afla. Acum exista riscul ca in procedura
cladirea companiei sa fie vanduta, nu 9tiu ce va face exact lichidatorul.
Acesta este istoricul companiei pe scurt 9i de ce s-a ajuns la situa jia
aceasta



Domnul consilier Badiu Andrei
Domnule pre9edinte sunt de principiu, sunt cateva aspecte cu care

sunt de acord dar unele cu care nu sunt de acord. Nu stim ce va face
lichidatorul Tntr-o procedura de lichidare voluntara AGA dicteaza
lichidatorului ce sa faca respectiv Tn procedura de lichidare puteau sa se
valorifice terenurile respective 9i sa se plateasca crean ja la ANAF urrnand
ca aceasta cladire monument istoric sa intre Tn patrimoniu Consiliului
General prin raportul de lichidare ca bun determinat 9i l-am fi luat Tn

patrimoniu altfel.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Putem discuta pe acest aspect, dar noi nu putem sa intervenim.

Domnul consilier Badiu Andrei
Acum ca nu s-au Tnteles executivul acestei companii cu lichidatorul

raportat Ia o oferta au facut pana la urma o procedura de selec{ie, daca
nu ne-am Tnteles cu un lichidator ne Tntelegem cu altul, ne in+elegem a9a
cu ghilimelele de rigoare sigur ca este o lichidare complicata Tn sensul Tn
care trebuie valorificate niste bunuri dar discutam doar de o creanta la
ANAF, sunt aspecte discutabile ori sa Tncercam noi sa facem acuma tot
felul de giurnbu91ucuri tot felul de, am m-ai auzit 9i la alte companii
lichidarea nu se poate face decat a9a. Unele terenuri nu putem sa le
salvam cu ghilimele de rigoare dar nu discutam de o salvare, noi nu putem
sa confundam patrimoniul municipiului Bucure9ti cu patrirnoniul acestor
companii pentru ca riscam sa calcam pe normele legale nu 9tiu cum s-a
putut revoca de catre reprezentan Iii no9tri fara un mandat expres o
hotarare de lichidare nu stiu cum.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
S-a revocat hotararea AGA, acelasi AGA care a dat hotararea Tn

urma hotararii CGMB §i-a revocat propria hotarare, deci n-a revocat
hotararea CGMB ca nu e posibil.

Domnul consilier Badiu Andrei
§i cum a9 putea eu CGMB Tn conditiile Tn care am in momentul asta

o hotarare de Consiliu General valabila neabrogata, nemodificata sa
dispun acum vanzare? Discutam de opozabilitate.
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Domnul consilier RiFlu Andrei Daniel
Nu sunt sigur, ca practic Tmpiedica o astfel de hotarare, hotararea

de dizolvare 9i lichidare pe care o avem in momentul de faR, e important
ca acea hotarare sa se puna Tn aplicare Tn cele din urma 9i acest lucru se
va Tntampla, doar ca practic acuma se pune discutia daca Tn ultima
instanla profitam de faptul ca avem o oferta sau a9teptam sa vedem Tn
cadrul procedurii de dizolvare 9i lichidare daca lichidatorul va gasi o oferta
mai buna, de obicei 9tiu ca se gasesc oferte mai pujin bune atunci cand e
vorba de lichidarea unor bunuri. Asta a fOBt toata gandirea.

Domnul consilier Badiu Andrei
Persoana interesanta sa participe la aceasta licitatie ca e

lichidatorul tot in licita+ie. Ce 1-ar opri? Noi de dragul de a salva, noi virtual
facem economii sau aducem mai mulji bani la buget pentru ca aceasta
companie functioneaza Tn continuare cu salariaji multi, putini cati are nu
9tiu eu in momentul asta genereaza costuri care sigur ca se platesc tot din
patrimoniul companiei 9i daca adunam costurile pe care le-am cu angaja+ii
cu chirie cu impozite cu ce am avut costuri pentru activitatea curenta cu
comparand cu aceea cu ghilimele economie vedem ca noi de fapt suntem
Tn paguba.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Alte interven+ii din partea colegilor pe acest subiect sau din partea

doamnei Cecilia Rusu de la Guvernan+a Corporativa?

Doamna Rusu Celina Cecilia –Direc jia Guvernanta Corporativa
Buna ziua domnule pre9edinte. Am avut ni9te probleme cu

calculatorul. Daca ati putea sa repetaji Tntrebarea?

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Nu e o Tntrebare anume. Vizavi de modalitatea de Tnchidere a

acestei companii.

Doarnna Rusu Celina Cecilia –Direc+ia Guvernanta Corporativa
Este Tntocmai exact cum ati afirmat, Hotararea 252 din 2021 nu este

pusa inca in aplicare pentru Compania Municipala Cimitire cea de
dizolvare si lichidare a societatii si in acest moment am considerat ca
actionarul majoritar fiind municipiul Bucure9ti iar municipiul Bucure9ti este
reprezentat prin Consiliul General in AGA prin domnii consilieri Vi9an
Horia Alexandru 9i doarnna consilier general Ciceala Ana Maria am
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considerat oportun sa Tntocmim un proiect de hotarare de consiliu ca sa
zic a9a prin care sa avem un mandat expres din partea reprezentantilor
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti desemna{i in adunarea
generala pentru vanzarea terenului intravilan Tn suprafata de 91397 de
metri patraji. leri la comisia economica a fost 9i dornnul director de la
cimitire, domnul Laszlo 9i a susjinut acest proiect spunand ca ar fi singura
solujie prin care ar putea sa scape de aceste datorii. Acum intentia
directiei noastre a fost una buna sa vina cumva in ajutor.

Domnul consilier Riglu Andrei Daniel
Aceea hotarare data in vara anului 2004 este valabila pentru

aceasta companie, este posibil sa se dea aceasta hotarare de vanzare a
terenului desi exista acea hotarare de Consiliul General?

Doamna Rusu Celina Cecilia –Direc jia Guvernan+a Corporativa
Da din punctul nostru de vedere, fiindca discutand curnva 9i cu

direcTia juridica au spus ca tot la hotararea dornnilor consilieri generali
ramane aceasta problema adica cumva tot la dumneavoastra ar fi solutia
daca doriji sa acceptati aceasta problema, deci nu ar fi un impediment.

Domnul consilier Rigu Andrei Daniel
Vorbirn din punct de vedere juridic, asta 9tim 9i noi ca putem sa

hotaram.

Domnul consilier Badiu Andrei
Din partea directiei care asigura 9i este autoritatea tutela pentru

companiile astea nu consideraji ca nu este Tn regula faptul ca nu s-a pus
in aplicare aceasta hotarare a noastra de dizolvare 9i lichidare? Eu nu ;tiu
situatiile financiare ale acestei companii 9i nici nu trebuie sa le 9tiu dar o
sa va spun ca din momentul asta diminuam activul companiei, noi
eliminam nestiind Tn momentul asta daca societatea este Tntr-o stare de
solvabilitate din punct de vedere economic a9a cum este ea definita pe
Legea 85 starea de insolvenji e acea stare a companiei Tn care din venituri
nu poate sa asigure cheltuielile curente pentru trei luni de zile ori de mult
aceasta companie ar fi trebuit sa intre Tn insolventa §i daca Trni cerea
Tnapoi insolventa. Eu ce fac in situa{ia in care eu deja Tnstrainez din
patrimoniu? Poate fmi face ANAF opozitie la carte, numai discutam de
acea opozijie a ANAF- ului total neinterneiat Tn conditiile Tn care eu sigur
ca am active superioare acum sau cel putin virtual din ce 9tiu eu am active
superioare pasivului de 2 milioane lei, reprezentand datoria la ANAF
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pentru plata contribu Iii 9i asigurari sociale. La acestea intrebari va rog sa
mi raspundeji, nu ca daca e bine sau rau 9i doi daca am fi avut posibilitatea
in procedura de lichidare sa ii luam Tn patrimoniu aceasta minunata cladire
de monument istoric, parca am facut o obsesie pe aceste cladiri 9i pe calea
lichidarii 9i va rog raspundeji punctual pe calea lichidarii ar fi putut intra Tn
patrimoniul Consiliul General cladirea monument istoric nu 9tiu Ia ce
adresa se afla Tn procedura lichidarii 9i fara sa facem artificiul acesta?

Doamna Rusu Celina Cecilia –Direc+ia Guvernan Ta Corporativa
Dupa cate 9tiu eu nu, nu se putea acum Tmi cer scuze ar trebui sa

ma documentez mai mult.

Domnul consilier Badiu Andrei
va rog motivaji. Valorificam terenul pe care noi vrem sa-I vindem

azi, se objineau surnele pe el se platea datoria la ANAF 9i dupa aceea
discutam de lichidare pe plus.

Domnul consilier Rigu Andrei Daniel
Era varianta ideala, dar nu 9tim sigur daca asta se va intampla,

lichidatorul are o anumita libertate sa decida modul Tn care isi duce la
indeplinirea mandatul.

Domnul consilier Badiu Andrei
Cum sa se Tntample a9a ceva? Deci nu discutam de un practician

in insolven Ia ca 9i nu sunt de administrator judiciar discutam de un
lichidator pe Legea 31 chiar daca fac parte din acela9i corp modul Tn care
se desfa9oara lichidarea este la dispozi jia noastra, noi putem fie spune
vindeji toate bunurile 9i imi da+i bani putem spune vinde o parte din bunuri
stinge pasivele 9i restul Ie iau in natura, discutam atat de bunuri imobile
cat 9i de bunuri mobile, mai sunt ma9ini mai sunt... . puteam renunja
puteam efectiv sa ajungem Ia o solujie. Oricum lichidatorul numit pe
Legea 31 in condi+iile Tn care constata ca societatea era starea de
insolvenla avea obligativitatea legala sa depuna cererea de insolventa si
se transforma Tn momentul aIa din lichidator Tn administrator judiciar pana
cand se Tntrunea adunarea creditorilor deci cam asa functionau lucrurile
Eu cred ca efectiv am pierdut doi ani de zile in care am tocat bani si o sa
cer la Direc jia Guvernan la Corporativa o situa jie a ceea ce a Tnsemnat
cheltuielile efectuate Tn ace9ti doi ani sau un an 98 jumatate de companie
sa vad chiar am facut economie sau n-am salvat nimic.
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Doamna Rusu Celina Cecilia –Direc+ia Guvernan la Corporativa
La 9edin Ta de plen o sa fie prezent 9i domnul director LazIo cu

echipa dumnealui 9i o sa-I rog sa aduca ni9te documente cu dumnealui
prin care sa dernonstreze cheltuielile sa zic sau o sa-1 rog sa vina cu ni9te
documente .

Domnul consilier Riglu Andrei Daniel
§i veniturile doamna Rusu, pentru ca aceasta companie a 9i prestat

doi ani de zile nu doar a cheltuit bani pentru imobil sau angajati. E aceia9i
situatie pe care o putem gist 9i Tn alte companii municipale, pe care le
menjinem, ca9tiga venituri au 9i unele cheltuieti Ia feI de bine puteam 9i
alte companii sa le Tnchidem 9i sa dam pe piaja libera respectivele
contracte de prestari servicii. Deci, compania nu a stat doar degeaba 9i a
cheltuit banii a objinut 9i venituri Tn perioada asta.

Domnul consilier Badiu Andrei
Nu contest, domnule pre§edinte, oricum companiile astea sociale nu

merg bine, sa functioneze servicii publice cu ni9te adaosuri reglementate
care oricum Tn momentul asta raportat la situatia financiara raportat la
toate cre9terile care s-au produs atat din punct de vedere al cre9terii
materialelor de construcjie este 9i din punct de vedere al cre9terii preturilor
in general arata inflatie sau preturile Tntr-o stare precara economica
discutam pur 9i simplu aceasta companie uncle am avut reprezentarea
faptului ca am fost introdusa procedura de lichidare dizolvare ne trezim
acuma ca aceasta hotarare a fost revocata efectiv a fost revocata ca sa
salvam un bun, un bun pe care sincer nu 9tiu Tn momentul asta daca chiar
a9a valoarea are, numai faptul ca este monument istoric. sa plecam de la
prernisa ca nu 9tim ce va face lichidatorul, oare ce va face? Persoana
interesata sa cumpere irnobilul putea sa vina poate sa dea direct sau
poate sa iI ia Tn procedura de licita jie poate am fi objinut mai multi bani pe
calea licitatiei Tn condijiile in care o licitajie facuta de lichidator puteam sa
Ti spunem sa o urce pe camera, corpul lichidatorilor unde site-ul acesta
este urmarit de foarte multi dezvoltatori imobiliari unde oricum licitatiile

sunt cel mai promovate, nu vad unde era problema poate avea
competitorii 9i discutam a9a de probabilitati. Eu mi am exprimat punctul
strict juridic.
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Domnul consilier RiFlu Andrei Daniel
Multumesc domnule Badiu, s-a Tnjeles pozi+ia dumneavoastra. Daca

numai sunt alte interventii din partea colegilor consilieri o sa trecem la vot
pe proiectul 15.

Domnul consilier Badiu Andrei
Votez „impotriva” .
Cu 3 voturi pentru, 2 abjineri 9i 1 vot Tmpotriva proiectul are aviz

nefavorabi I .

Punctul 17 - Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul
public al Municipiului Bucure9ti Tn domeniul privat al Municipiului
Bucure9ti a imobilului situat Tn Str. Peri9, nr. 27, Sector 2, Bucure9ti,
identificat cu numar cadastral 220407-C4 pentru casarea, demolare
91 valorificare in vederea realizarii ulterioare, de catre Sectorul 2 al
Municipiului Bucure9ti, a construcjlei unui imobil cu destinajia de
unitate de invijimant pre9colar

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urrneaza raportul de specialitate semnat de
Directia Patrimoniu. Daca aveti interven+ii sau observajii pe marginea
proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabil.

Punctul 18 - Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul
public al Municipiului Bucure9ti Tn domeniul privat al Municipiului
Bucure9ti a imobilului situat Tn str. Sportului, nr. 21, Sector 2,
Bucure9ti, identificat cu numar cadastral 220429-C3, pentru casare,
demolare §i valorificare Tn vederea realizarii ulterioare, de citre
Sectorul 2 al Municipiului Bucure9ti, a construcjiei unui imobil cu
destinajia de unitate de Tnvalamant pre9colar

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direc+ia Patrimoniu. Daca aveti intewentii sau observajii pe marginea
proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 1 abtineri 9i 1 vot impotriva proiectul are aviz
favorabi I
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La punctul 19 referatul de aprobare semnat de initiator este cel de
la punctul 18. Va fi discutat la sfar9itul 9edin+ei, dupa Tndreptarea erorii.

Punctul 23 - Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de
venituri 9i cheltuieli pe anul 2023 al Companiei Municipale Parking
Bucure9ti S.A.

Am eu o nelamurire vizavi de hotararea adunarii generale de avizare
a acestui buget respectiv pagina 40 din documentatie se mentioneaza ca
ternei pentru aceasta hotarare articolul 13 litera b din Legea 31/90 a
societatitor comerciale articolul 130 litera B mentionand ca adunarea
generala extraordinara se Tntalne9te ori De cate ori este necesar pentru a
lua o hotarare pentru mutarea sediului societatii, Deci, aceasta prevedere
din hotararea cred ca este eronata si in al doilea rand articolul 1 se
mentioneaza se aproba cu majoritatea votului exprimate bugetul de venit
9i cheltuieli pentru anul 2023 cu majoritatea voturilor exprimate Ce
Tnseamna acest lucru, doamna Rusu daca ne puteti raspunde, daca aveti
procesul verbal al 9edintei Tn care s-a aprobat bugetul Ia S.C. Parching.

Doamna Rusu Celina Cecilia –Direc+ia Guvernan fa Corporativa
Buna ziua, domnule pre9edinte noi avem hotararea AGA de la

Compania Municipala Parking nu avem procesul verbal ata9at acestei
hotarari Tn care spune ca se aproba cu majoritatea voturilor eI ....nu avem
procesul verbal, dumneavoastra faceji referire la procesul verbal care este
la ultima hotarare AGA, nu avem procesul verbal, am doar hotararea
AGA

Domnul consilier Riflu Andrei Daniel
Voturile reprezentanjilor municipiului Bucure9ti sunt diferite adica un

mernbru a avut Tntr-un feI, alt membru Tn altfel 9i din interpretarea mea a
dispozitiilor legate reprezentantii municipiul Bucure9ti nu pot sa dea un vot
valabil diferit pentru ca reprezinta voin+a fiecarui actionar Tn absenta unor
mentiuni exprese unui proceduri de vot Tn cadrul companiei Tn care sa se
precizeze ca voturile pot fi date diferit de reprezentan+ii aceluia9i asociat
interpretarea mea 9i logica spune ca un asociat chiar daca are mai mul+i
reprezentanti are o singura voinji, nu poate sa aiba o voin+a intr-un anumit
feI pe acela9i subiect 9i de asemenea Tn alt feI pe acelea9i subiect. Care
este interpretarea dumneavoastra?

Domnul consilier Badiu Andrei
in confirmarea a ceea ce spuneati dumneavoastra aveti perfecta

dreptate discutam de un vot indivizibil, pe de alta parte chiar daca s-a votat
in mod diferit ta 9edinja aceea, nu Tnseamna ca au adoptata hotararea
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AGA de aprobare a situajiilor financiare. Hotararea AGA va fi hotararea
Consiliului General, cel mult consider ca un vot de dat de reprezentanji
are un roI de avizare mai degraba dar nu are un roI de aprobare motiv
pentru care Tntr-adevar ave{i dreptate dar cu toate astea nu vad un in
impediment pentru care acest proiect de hotarare nu poate fi supus
dezbaterii Consiliului Tn conditiile in care Consiliul este AGA de fapt Tn
plenul siu 9i nu neaparat prin reprezentanji, pe problematica aceasta
consider ca Tntr-adevar aveti dreptate totu9i votul este indivizibil votul
mandatarilor este invizibil Tn cadrul 9edin+elor AGA !inute prin
reprezentanji .

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Adica durnneavoastra spuneji ca chiar Tn situatia Tn care bugetul nu

este votat de AGA Consiliul General poate sa inijieze un proiect de
hotarare prin care voteaza un buget al companiei de9i AGA a dat un vot
Tmpotriva sau nu I-a aprobat pur 9i simplu nu 1-a luat Tn discu Iii.

Domnul consilier Badiu Andrei
Sigur ca da, mergem pe regulile mandatului poli sa indepline9ti un

act prin mandatar, dar poti sa-1 Tndepline9ti 9i singur ori altfel nu ar mai
exista ratiunea nu ar mai exista o ratiune, sunt situatii care sunt date
despre rezolvare reprezentantilor. Nu 9tiu ce ar putea fi de exemplu
organigrama nu se vine cu ea in Consiliul dar cu situajia financiara se
vine in Consiliul General motiv pentru care e degeaba votul AGA adica 9i
daca votul ar fi fost pozitiv 9i noi trantirn AGA in 9edin@ nu suntem de
acord ce se Tntampla cu AGA respectiva pur pe logica juridica.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Nu se aproba bugetul, cu siguranta.
Domnul consilier Badiu Andrei
§i daca ei nu voteaza asta Tnseamna ca nu se aproba bugetul daca

voteaza Tmpotriva Tnseamna ca nu se aproba bugetul? Pe aceea9i logica
juridica din punctul meu de vedere deci strict pe chestia legala de
indivizibilitatea votului aveji perfecta dreptate.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Ce fmi spuneti dumneavoastra acuma vine ca o surpriza dupa doi

ani 9i jumatate de mandat ca municipiul Bucure9ti poate, de fapt Consiliul
General poate sa hotarasca peste orice hotarare a adunarilor generale ale
companiilor municipale. Personal nu cred ca este modalitatea normala Tn
care ar trebui sa se desfasoare lucrurile.
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Domnul consilier Badiu Andrei
Mergand pe logica juridica Tn aprecierea faptului ca sa spunem

voturile ar fi fost toate exprimate pentru 9i vine bugetul companiei 9i noi
spunem Tmpotriva ce se Tntampla? Care luam Tn considerare? Votul
plenului, pentru ca noi suntern AGA, reprezentantii sunt ni9te mandatari in
baza unui hotararilor prin care noi le-am conferit un mandat se poate 98
invers daca nu au fost Tntrunite condijiile pentru a fi adoptat pozitiv bugetul
9i vine in Consiliul General 9i nu dam votul un vot pozitiv Tnseamna
bugetul a fost adoptat, pe Legea 31 nu e vorba neaparat de buget, noi ne
raportam strict la bucata noastra 9i sa discutam de aprobare de situatie
financiare. Doamna Rusu ce parere aveti?

Doamna Rusu Celina Cecilia –DirecTia Guvernan+a Corporativa
Domnule consilier general acest proiect are deja avizele tuturor

comisiilor, ieri a fost discutat 9i Tn comisia de buget a objinut un aviz
favorabi! aproape cu rnajoritatea voturilor 9i a9a cum v-a spus 9i domnul
pre9edinte al comisiei municipiul Bucure9ti are un vot unitar AGA ca sa zic
a9a iar Consiliul General va trebui sa-9i exprirne opjiunea pentru acest
buget adica noi I-am supus aprobarii Consiliului General fiindca este
conform legii acest lucru dar proiectul are deja toate avizele 9i voiam sa
va spun ca este Tn legalitate, deci proiectul este ok din toate punctele de
vedere acum fmi cer scuze chiar nu am procesul verbal care este ata9at
hotararea adunarii generale, noi am luat exact hotararea adunarii generale
In care spune ca se aproba cu majoritatea voturilor exprimate bugetul de
venituri 9i cheltuieli au toate semnaturile pe aceasta hotarare 9i am luat de
buna documentatia.

Domnul consilier Badiu Andrei
Am stabilit ca discutam de un vot indivizibil nu are sens sa o mai

reluam, suntem totu9i in comisia juridica 9i discutam §i aspecte de
legalitate 9i pozi+ia pe care o solicitarn sa o exprirnati este raportat daca
momentul asta avand in vedere ca avem o hotarare AGA care nu a
aprobat situatia financiara pentru ca lipsa unuia dintre manifestari de
voinja a unuia din reprezentanti echivaleaza cu lipsa actionarului Tnsa9i,
daca din punct de vedere legal este o hotarare valabila sau hotararea de
aprobarea bugetului va fi de fapt o hotarare de Consiliul General.

Doamna Rusu Celina Cecilia –Direc jia Guvernanta Corporativa
Am discutat 9i cu doamna secretar general 9i a spus ca proiectul

este ok din punct de vedere legal 9i poate fi supus aprobarii Consiliului
General, deci ca nu exista niciun impediment pentru supunerea acestui
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proiect Consiliului General 9i la toate celelalte companii proiectele de
buget au fost supuse Consiliului General conform legii.

Domnul consilier Badiu Andrei
Pentru aprobare sau pentru luare la cuno9tinta?

Doamna Rusu Celina Cecilia –DirecTia Guvernan+a Corporativa
Pentru aprobare.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Ce susjine domnul Badiu este ca in Consiliul General poate sa

decida aprobarea acestui buget chiar daca voturile exprimate de
reprezentantii sai in AGA nu au fost acelea9i n a fost un vot unitar.

Doamna Rusu Celina Cecilia –Direc+ia Guvernan+a Corporativa
in hotarare nu se menjioneaza ca ar fi cineva Tmpotriva.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Nu reiese clar dar a9a s-a Tntamplat. Daca 9i ceilal li colegi au Tnteles

despre ce este vorba 9i nu sunt alte interventii, supunem la vot proiectul
23

Domnul consitier Rigu Andrei Daniel voteaza „Tmpotriva”.

Cu 2 voturi pentru, 3 abtineri 9i 1 vot Tmpotriva proiectul are aviz
nefavorabil .

Punctul 27 - Proiect de hotarare privind transmiterea imobilului
situat Tn bd. Ion C. Bratianu nr. 10, sector 3 din administrarea
Muzeului Municipiului Bucure9ti in administrarea Administratiei
Municipale pentru Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic, pe
perioada de prestare a serviciilor de expertizarea tehnica, proiectare
9i executare a lucrarilor de intewentie-consolidare la imobil

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General, dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Directia Patrimoniu, Directia Investitii si AMCCRS. Daca aveti intewentii
sau observa+ii pe marginea proiectului? Daca nu sunt, supun la vot
proiectu I .

Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri §i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabl I .

Punctul 28 - Proiect de hotarare privind acordarea de mandat
special Asociajiei de Dezvoltare Intercomunitara pentru Transport
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Public Bucuresti – llfov Tn vederea modificarii contractelor de
delegare a gestiunii sewiciului de transport public local de calatori
Tncheiate cu operatorii regionali Societatea de Transport Bucure9ti
STB S.A., Serviciul de Transport Voluntari S.A., Ecotrans STCM
S.R.L., S.C. Regio Serv Transport S.R.L.

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General, dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direc{ia Transporturi. Daca aveti intervenjii sau observa+ii pe marginea
proiectului? Daca nu sunt, supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 2 abTineri 9i 0 voturi impotriva proiectul are aviz
favorabil .

Punctul 29 - Proiect de hotarare privind aprobarea cotizajiei
anuale a Municipiului Bucure9ti la finanjarea Asociajiei de Dezvoltare
Intercomunitara pentru transport public Bucure9ti – llfov

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General, dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direcjia Transporturi. Daca aveti interven{ii sau observa+ii pe marginea
proiectului? Daca nu sunt, supun la vot proiectul.

Cu 6 voturi pentru, 0 abtineri 98 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabi I .

Punctul 30 - Proiect de hotirare privind aprobarea Studiului de
Oportunitate privind preluarea, in coordonarea TPBI, a activitalii de
comercializare si control titluri de cilatorie si initierea demersurilor
de preluare a unor activitali din gestiunea Societalii de Transport
Bucuresti S.A.

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General, dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direcjia Transporturi. Daca aveti interventii sau observatii pe marginea
proiectului? Daca nu sunt, supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabi I .

Punctul 31 - Proiect de hotarare privind transmiterea Tn
administrarea Consiliului Local al Sectorului 6, prin Administrajia
Domeniului Public si Dezvoltare Urbana Sector 6, a imobilului situat
in Calea Giule9ti nr. 633, sector 6, identificat cu nr. cadastral 229518,
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in vederea realizarii unui Ioc de joaca pentru copii 9i a unei zone cu
dotari sportive 9i de agrement

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General, dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Directia Patrimoniu. Daca aveji interventii sau observa Iii pe margtnea
proiectului? Daca nu sunt, supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 2 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabi I .

Punctul 39 - Proiect de hotarare pentru modificarea qi
completarea Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure9ti
nr. 246/2021 privind trecerea din domeniul privat al municipiului
Bucure9ti Tn domeniul public al Municipiului Bucure9ti 9i
transmiterea din administrare Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti prin Administrajia Fondului Imobiliar Tn administrarea
Consiliului Local Sector 6 a imobilului situat in Bulevardul Timisoara
nr 108. B, sector 6

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General, dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Directia Patrimoniu. Daca aveti intervenjii sau observajii pe marginea
proiectului? Daca nu sunt, supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabil .

Punctul 41 - Proiect de hotarare privind aprobarea cotizajiei
Municipiului Bucure9ti la finanjarea Asociajiei de Dezvoltare
Intercomunitara Termoenergetica Bucure9ti - llfov pentru anul 2023
9i de imputernicire a Primarului General al municipiului Bucure9ti de
a supune spre aprobare valoarea cotizajiei, in cadrul Adunarii
Generale a Asociatiei de Dezvoltare Intercom un itara
Termoenergetica Bucure9ti – llfov

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General, dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direc+ia Economica 9i Directia Servicii Integrate. Daci aveji interventii sau
observa+ii pe marginea proiectului? Daca nu sunt, supun la vot proiectul.

Domnul consilier Badiu Andrei
Sper sa se desfiinjeze cat mai curand aceasta asocia{ie careia nu ii

vad scopul.
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Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri Ti 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz

favorabi I .

Punctul 42 - Proiect de hotarare privind Tmputernicirea expresa
a Consiliului Local al Sectorului 4, de a hotari, in condijiile legii, cu
privire la asocierea Sectorului 4 al Municipiului Bucure9ti cu
Ministerul Transporturilor 9i Infrastructurii, Societatea de Transport
cu Metroul Bucure9ti "METROREX" S.A., Consiliul Judejean llfov,
Compania Najionala de cai Ferate "CFR" – S.A. 9i Sectorul 5 al
Municipiului Bucure9ti, in vederea realizarii Tn comun a proiectului
de utilitate publica privind extinderea Magistralei M4 de metrou:
Tronsonul Gara de Nord – Gara Progresul

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Prirnarul General, dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direc+ia Investi+ii 9i Direcjia Transporturi. Daca aveji interventii sau
observatii pe marginea proiectului? Daca nu sunt, supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri §i 0 voturi Tmpotrtva proiectul are aviz
favorabi I .

O sa fac eu o scurta interventie respectiv pentru aceasta extindere
a magistralei M4 deocamdata nu avem plan urbanism zonal aprobat astfel
ca mi se pare pripita aprobarea unui protocol de asociere Tntre sectorul 4
9i la urmatorul proiect sectorul 5 pentru realizarea acestei extinderi de fapt
noi nu $im cum o sa arate linia de metrou, mi se parea normal ca aceste
asocieri sa vina imediat dupa ce se aproba planul urbanistic zonal pentru
aceasta linie de metrou.

Domnul consilier Badiu Andrei
Nu avem un plan urbanistic care sa reglementeze in mod expres

acest proiect de investitii dar trebuie sa facem precizarea ca acest fapt se
datoreaza Primarului General, va aduc aminte si suntem totusi Tn Comlsia
juridica dar nu este normal ca pana la momentul asta mandatul asta noi
sa nu fi votat un plan urbanistic zonal o modificare de PUZ §i aici este strict
opera Primarului General.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
A fost pe un convocator pentru 9edinja Consiliului General de catre

Primarul General 9i dupa aceea a fost retras, deci nu 9tiu exact deci a fost
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retras dar a fost propus de catre acesta initial nu s-a mai ajuns la
discutarea lui, strict pe acest PUZ, pe celelalte aspecte a9a cum am mai
precizat opinia mea este ca toate planurile urbanistice zonale care
Tndeplinesc condijiile legale 9i au toate docurnentele prevazute de
legislatie ar trebui sa fie puse Tn dezbaterea Consiliului General.

Domnul consilier Circa Honorius Edward Adrian
Protocolul Tntre cele doua sectoare nu ar trebui semnat sau nu ar fi

spus votul ei Tnaintea PUZ-ului ca cele doua entitali sa poata sa intre
eventual sa T9i plateasca pentru acest PUZ trebuie sa aiba un protocol
care sa le intre propriilor consilii locale de sector de aceea este supusa
apropo de Consiliului General, PUZ-ul poate sa iasa maine 9i ei nu I-au
trecut prin consiliile locale sau poate sa iasa peste doi ani cum spunea 9i
domnul Badiu ca prirnarul general nu le punea pe zi, de aceea ei 191 supun
acest protocol aprobarii Consiliului General ca sa vada daca poate sa intre
in acest protocol de colaborare sa 9i prinda bani 9i a9a mai departe dar
este Tnainte 9i nu neaparat dupa. Muljumesc

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Domnule Circa dumneavoastra intrati ’Fntr-o colaborare fara sa stiti

ce va trebui sau cu ce puteti sa contribui Ii in acea colaborare? Nu 9tim
cum arata linia de metrou poate dupa ce e aprobat PUZ-ul sectorului 4
respectiv sectorului 5 nu o sa-i convina Cum arata 9i nu o sa vrea sa
colaboreze.

Domnul consilier Circa Honorius Edward Adrian
Este foarte adevarat dar ei sa aiba banii prin§i pentru ca daca nu au

banii prin9i nu vor putea colabora atunci. Daca la momentul respectiv vor
vedea ca nu suporta colaboratorul, nu ne intereseaza intram Tn consiliul
nostru local 9i ne retragem fondurile Ia asta ma refer.

Domnul consilier Riglu Andrei Daniel
Banii prin9i nu sunt mentionaji in acest protocol, sunt men+ionate ca

vor fi suportate cheltuielile din PNNFq, fonduri guvernamentale, fonduri
locale, nu e precizat, e logic ca nu 9tim cat va costa pentru ca nu avem
PUZ-ul

Domnul consilier Circa Honorius Edward Adrian
Dar ei ca sa poata sa faca protocol Tntre cele doua sectoare asta

presupune sunt ni9te pa9i preliminari ca altfel daca Consiliul Local sector
5 sector 4, 3, 2, 1 nu conteaza, nu aveau nevoie de aprobarea Consiliului
General nu aveau nevoie sa T9i faca pa9ii cum sa zic sa 9i faca planul Tn
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avans dar a9a au zis ok supunem acest protocol vedem daca Consiliul
General ne da aprobare sa facem acest protocol 9i ulterior daca da ne
facem protocolul, adica sunt pa9i Tn avans nu la modul gata s-a aprobat
PUZ-ul sa facem maine pe picior. Toate sectoarele au aceea9i abordare
presupune votul Consiliului General pentru ca ne trebuie aprobarea lui
daca n-ar trebui poate ca ar merge mult mai repede lucrurile.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Pe aceasta logica sectorul 4 poate de acum sa faca un protocol cu

Consiliul Judejean llfov pentru aeroportul din sudul Bucure9tiului chiar
daca nu e un proiect chiar daca nu e un PUZ, chiar daca au fost doar au
fost ni9te discutii a9a teoretice Ia un moment dat dar poate candva o sa
fie

Domnul consilier Circa Honorius Edward Adrian
Tocmai v-am spus a spus, nu face un protocol ci va supune aprobari

in Consiliu General, daca Ti permite sa faca un protocol daca noi permitem
sa faca un protocol ei poate interzice, el nu are un protocol pe care ni-I
trimite noua ci ne Tntreaba.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
gi in care am dat aprobare 9i nu s-a facut protocolut? Eu 9tiu ca de

fiecare data s-a facut.

Domnul consilier Circa Honorius Edward Adrian
Evident ca da, de aia spuneam toti oamenii respectivi 9i nu are

legatura ca sunt doua sunt primarii PSD 9i Ia 1 9i Ia 2 unde sunt primari
USR tot fac in avans 9i supun aprobarii cand vor sa faca protocol 9i sa
supuna Consiliului General pentru ca 9tiu ca dureaza 9i vor sa 9tiue
preventiv.

Domnul consilier Badiu Andrei
Ascultand cele doua pozitii consider ca este ok sa votam Tn avans,

anterior PUZ-ului aceste protocoale pentru ca aceste institutii sa se poata
sa se puna Ia masa institujional vorbind au nevoie de acest protocol, doi
PUZ-ul are nevoie de o tema pe care o dai in baza unui studiu ori aceste
entitati, Metrorex, respectiv primariile de sector nu au cum sa dea tema
PUZ-ului pana cand nu se pun la masa institutionala de vorba.
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Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
PUZ-ul e facut domnule Badiu, mai trebuie aprobat.

Domnul consilier Badiu Andrei
De unde stlm ca trece?

Domnul consilier Riglu Andrei Daniel
Asta o sa zica Consiliul.

Domnul consilier Badiu Andrei
Trebuie sa dam posibilitatea institujionala a acestor institutii numite

Primaria Sector 4 9i Primaria Sector 5 sa poata sa depuna Ia masa Tntr-un
cadru oficial ca sa poata sa stabileasca fiecare ce atributie au, chiar si
anterior emiterii hotararii pentru PUZ.

Dornnul consilier Riglu Andrei Daniel
Multumesc pentru opinii. Daca mai sunt intervenjii sau observatii pe

marginea proiectutui? Daca nu sunt, supun la vot proiectul.

Cu 6 voturi pentru, 0 abtineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabil .

Punctul 43 - Proiect de hotarare privind Tmputernicirea expresa
a Consiliului Local al Sectorului 5, de a hotari, in condijiile legii, cu
privire la asocierea Sectorului 5 al Municipiului Bucure9ti cu
Ministerul Transporturilor 9i Infrastructurii, Societatea de Transport
cu Metroul Bucure9ti "METROREX" S.A., Consiliul Judejean llfov,
Compania Najionala de cai Ferate "CFR" – S.A. 9i Sectorul 4 al
Municipiului Bucure9ti, in vederea realizarii Tn comun a proiectului
de utilitate publica privind extinderea Magistralei M4 de metrou:
Tronsonul Gara de Nord – Gara Progresul

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Directia Investijii 9i Direc+ia Transporturi. Daca aveti interventii sau
observa Iii pe marginea proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Cu 6 voturi pentru, 0 abtineri §i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabi I .

Punctul 44 - Proiect de hotarare privind aprobarea acordului de
parteneriat pentru Platforma de mediu Bucure9ti
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Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direc+ia Servicii Publice . Daca aveji intewen{ii sau observatii pe marginea
proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 2 abjineri §i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabi I .

Punctul 45 - Proiect de hotarare privind aprobarea acordului de
parteneriat pentru derularea proiectului de con9tientizare „4R -
reducere, reparare, reutilizare, responsabilitate“, in cadrul
„Programului vizand educajia 9i con9tientizarea publicului privind
protecjia mediului”

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direcjia Servicii Publice . Daca aveji intervenjii sau observa+ii pe marginea
proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri §i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz
favorabi I .

Punctul 46 - Proiect de hotarare privind aprobarea acordului de
parteneriat pentru derularea Proiectului de con9tientizare „Accepta
provocarea“ , in cadrul „ Program u lui vizand educajia ; i
con9tientizarea publicului privind protecjia mediului“

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direc+ia Servicii Publice . Daca aveji intervenjii sau observatii pe marginea
proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina

Votez “pentru”.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz

favorabi I .

Punctul 51 - Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului
tarifelor practicate de catre Teatrul Mic, institu jie publica de culturi
de interes local al Municipiului Bucure9ti

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raporluI de specialitate semnat de
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Directia Cultura, Invatamant, Turism. Daca aveti interventii sau observatii
pe marginea proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Domnul consilier Badiu Andrei
Domnule pre9edinte pana se initiaza procedura de vot poate vorbirn

cu doamna Secretar General sa nu ne mai repartizeze toate proiectele
acestea, aprobarea unui tarif nu are Tnsernnatate juridica foarte mare 9i
nu putem mai mult sa luam act de un calcul matematic. E cea mai
Tncarcata sedinta de comisie.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Sunt de acord cu dumneavoastra, am mai discutat cu dansa, o sa

reiau discutia, voi face o discu jie 9i cu ceilal li membri ai cornisiei, Tmpreuna
cu dansa ca sa discutam acest aspect. Vedem daca ne mai degrevam.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
Votez “pentru”.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Cu 4 voturi pentru, 2 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz

favorabi I .

Punctul 52 - Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului
tarifelor practicate de catre Teatrul Municipal “Lucia Sturdza
Bulandra“, institujie publica de culturi de interes local al
Municipiului Bucure9ti

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Directia Cultura, Tnvatamant, Turism. Daca aveti interventii sau observatii
pe marginea proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
Votez “pentru” .

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Cu 4 voturi pentru, 2 abtineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz

favorabil .

Punctul 53 - Proiect de hotarare privind transmiterea de catre
Municipiul Bucure9ti a documentajiei tehnico – economice pentru 17
blocuri din sector 6, preluata prin Hotararea Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti nr. 323/14.06.2018
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Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre inijiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Directia Investijii. Daca aveti interven+ii sau observajii pe marginea
proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
Votez “pentru”.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Cu 4 voturi pentru, 2 abjinert 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz

favorabil .

Punctul 54 - Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa
a Consiliului Local al Sectorului 4 de a hotari, in condijiile legii, cu
privire la asocierea dintre Sectorul 4 al Municipiului Bucure§ti,
Institutul de Pneumoftiziologie “Marius Nasta“ din Bucure§ti,
Universitatea de Medicina 9i Farmacie “Carol Davila“ din Bucure9ti
§i Ministerul sanatalii, in vederea edificarii unui spital in Calea
§erban voda nr. 189, sector 4, obiectiv intitulat “Centru de
diagnostic, tratament 9i cercetare a tuberculozei Zerlendi

Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direcjia Investi Iii. Daca aveti intervenjii sau observatii pe marginea
proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
Votez “pentru” .

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Cu 6 voturi pentru, 0 abtineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz

favorabi I .

Reluam punctul 19.

Punctul 19 - Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul
public al Municipiului Bucure9ti Tn domeniul privat al Municipiului
Bucure9ti a imobilului situat Tn str. §tiucii, nr. 54, Sector 2, Bucure9ti,
identificat cu numar cadastral 224625-CI, pentru casare, demolare 9i
valorificarea in vederea realizirii ulterioare, de catre Sectorul 2 al
Municipiului Bucure9ti, a construcjiei unui imobil cu destinajia de
unitate de invalamant pre9colar
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Acest proiect are referatul de aprobare semnat de catre initiatorul
Primarul General dupa care urmeaza raportul de specialitate semnat de
Direc+ia Patrimoniu. Am primit referatul de aprobare corectat cu adresa
corecta si semnat de catre initiatorul Primarului General este trimis si
catre ceilalji colegi consilieri daca durnneavoastra sunteji de acord o sa
procedam la votarea acestui proiect de hotarare .Daca aveji interventii sau
observatii pe marginea proiectului? Daca nu supun la vot proiectul.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
Votez “pentru” .

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Cu 4 voturi pentru, 2 ab+ineri 91 0 voturi Tmpotriva proiectul are aviz

favorabil .

Am epuizat ordinea de zi. va multumesc pentru participare.

Declar sedinta Tnchisa.

Sedinta s-a Tncheiat Ia ora 10.10.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
ultatele generate de platforma online de videoconferinji WebEx

pe care s-a desfa9urat 9edinja.

Presedinte
Rigu Andrei Daniel

Secretar
Badiu Andrei
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